
GEMEENTERAAD  
Motie 
 
 
Onderwerp: Verbeteringen spoor Vierpaardjes 
 
De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 25 maart 2015  
 
 
overwegende dat 

• Er	  structureel	  langdurig	  extra	  belasting	  is	  op	  het	  spoor	  bij	  Venlo	  ten	  gevolge	  van	  
de	  werkzaamheden	  aan	  de	  Duitse	  zijde	  van	  de	  Betuwelijn;	  

• Er	  raadsbreed	  de	  behoefte	  is	  om	  voor	  bewoners	  van	  de	  Vierpaardjes	  en	  de	  
doorstroming	  van	  het	  verkeer	  tot	  een	  oplossing	  te	  komen;	  

• De	  problematiek	  van	  het	  spoor	  breder	  is	  dan	  het	  knelpunt	  Vierpaardjes	  maar	  al	  
begint	  in	  Blerick	  (bewegingen	  bij	  overweg	  Groot	  Boller)	  en	  Kaldenkirchen;	  	  

• Dat	  verkeersopstoppingen,	  zoals	  verwacht	  bij	  de	  Vierpaardjes,	  leiden	  tot	  
economische	  schade	  en	  negatieve	  effecten	  op	  de	  leefbaarheid	  in	  de	  nabije	  
omgeving 

 
Constaterende dat 

• De	  jarenlange	  discussie	  nog	  geen	  structurele	  oplossing	  heeft	  gebracht;	  
• De	  provincie	  Limburg	  bereid	  is	  de	  helft	  van	  de	  kosten	  voor	  een	  oplossing	  bij	  de	  

Vierpaardjes	  te	  dragen;	  
• Naast	  de	  behoefte	  voor	  een	  intercityverbinding	  naar	  Düsseldorf,	  er	  op	  lange	  

termijn	  ook	  behoefte	  is	  aan	  een	  intercityverbinding	  Maastricht	  -‐	  Venlo	  -‐	  Zutphen 
 
verzoekt het college om 

• Een	  extra	  inspanning	  te	  verrichten	  in	  de	  richting	  van	  Nederlandse	  en	  Duitse	  
overheden	  om	  daadwerkelijk	  tot	  een	  oplossing	  te	  komen	  van	  de	  problematiek	  
op	  het	  spoor	  in	  Venlo,	  zoals	  bij	  de	  Vierpaardjes;	  	  

• De	  resultaten	  van	  deze	  extra	  inspanningen	  aan	  de	  raad	  te	  rapporteren	  voor	  de	  
begrotingsbehandeling	  2016	  in	  november	  2015. 
 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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